
 

 

 

 

 

 

Närvarande.   Styrelsemöte 20150901 

Heléne Nordahl Ordförande 

Martti Huttunen  

Calle Persson  

Anders Hidfors  

Albert Björkdahl 
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1.Ekonomi. 

   Calle Persson informerade om föreningens ekonomi. 

 

2. Övriga frågor. 

 - Pierre Sandqvist har bytt tre lampor på vår gatubelysning som test. 

    Bordlägger frågan om hur vi ska gå tillväga. 

 

  -Styrelsen kommer att undersöka åtta gamla pannor, eftersom någon av dem måste läcka. 

 

  -Styrelsen har diskuterat rutiner för nyinflyttade. 

 

 Nästa styrelsemöte. 

 Nästa styrelsemöte är 2015-10-06, kl 19.00 

 

 

 

 

  Vid protokollet  Justeras  Ordförande 

 

 

  Monica Mattsson              Martti Huttunen                  Heléne Nordahl  


